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تولید با کیفیت دستور کار ما است
مدیرعامل رئال وین:

پنجره ایرانیان؛ شــانزدهمین نمایشــگاه در و پنجره و صنایع وابســته تهران فرصتی بود تا 
تولیدکنندگان مختلف از اســتان های سراسر کشــور، دور هم جمع شوند و جشنواره ای از تولید 
و خدمات در زمینه پروفیل های یو پی وی ســی را برگزار کنند. سالن 38 در این نمایشگاه، بخش 
قابل توجهی از تولیدکنندگان محصولات اســتاندارد در این زمینه را در خود جای داده بود. غرفه 

رئال وین، یکی از غرفه های حاضر در این سالن بود.  
»رئال وین« در اصل یک نام تجاری اســت که توسط »شرکت آروین فناوران صنعت ناب« به 
بازار عرضه شــده است. شرکتی که در ســال 1395 به ثبت رسیده و کار خود را از 
سال 1396 در زمینه تولید پروفیل های در و پنجره یوپی وی سی آغاز کرد و به قول 
»هادی باقری« مدیرعامل این شرکت: »طی این سال ها به یکی از تولیدکنندگان 
بنام در ایران تبدیل شد«. باقری تاکید دارد: »رئال وین بر اساس استانداردهای 
روز دنیا، دارنده اســتاندارد اجباری ایران و ایزوهــای مربوطه از TUV آلمان و 
همچنین ضمانت 15 ســاله محصولات در سطح کشــور است. این شرکت با 
توجه به نیاز صنعت ســاختمان در ایران ، محصولات تولیدی خود را در چهار 
سری پنج کاناله، چهار کاناله، سه کاناله و کشویی تولید و روانه بازار می کند«.

آن طور که پیش از این هم در پنجره ایرانیان منتشــر شــده اســت: پنجره 
دوجداره طرح ارُسی )طرح ســنتی( محصولاتی است که در مجموعه رئال وین 
عرضه می شود. پنجره طرح ارسی یا پنجره طرح سنتی، همواره در معماری سنتی 
بخصوص در معماری ایرانی جایگاه ویژه ای داشــته است و هنوز هم علاقه مندان 

خود را داشته و در بسیاری از ساختمان های نوساز نیز استفاده می شود«.
 باید بر این موضوع تاکید داشت که با توجه به شرایط کشور، ضرورت کاهش مصرف 
انرژی و عایق بندی صوتی، اســتفاده از پنجره های دوجداره افزایش زیادی داشــته و 
بیشتر ساختمان ها با این پنجره ها ساخته می شــوند. از مهم ترین مزایای پنجره های 
یوپی وی سی، تنوع بالا در طراحی آن هاســت و پنجره دوجداره طرح سنتی ارسی نیز 

برای علاقه مندان به این سبک از طراحی فراهم شده است.
در روزهای برگزاری شانزدهمین نمایشگاه در و پنجره تهران، فرصتی دست داد تا در 
غرفه رئال وین حاضر شویم و با هادی باقری مدیرعامل این مجموعه گفت وگو کنیم. در 

ادامه مشرح این گفت وگوی رسانه ای آمده است:

یکی از مشــکلاتی که برخی از کارشناســان در زمینــه تولیدات پروفیل 
یو پی وی سی مطرح می شــود وجود تعداد زیادی از تولیدکنندگان است که 
در آمارهای رسمی هم چنین بیان می شــود که عرضه پروفیل یو پی وی سی 
از تقاضا به مراتب بیشتر است. اغین وضع چه تاثیری بر روند کارهای شما 

داشته است؟
ببینید! این هایی که می گویید آمارهای رســمی اســت که در واقعیت این گونه نیست. اگر 
منظور این اســت که زیرســاخت های تولید مازاد است، ممکن اســت حرف درستی باشد اما 
بســیاری از این کارخانه ها یا پروانه های بهره برداری ، در حــال حاضر تولید ندارند و به دلیل 
مشــکلات مختلفی که دارند، خط تولیدشان خوابیده اند. من معتقدم یکی از مشکلات اساسی 
کــه در این زمینه وجود دارد، این اســت که ما تولیدکنندگان پروفیل یوپی وی ســی، امکان 
صادرات چندان نداریم و بســیاری از تولیدکنندگان نمی توانند در مقیاس درســت و در مقدار 
بالا، صادر و به تبع آن تولید کنند. معتقدم اگر بحث صادرات حل شــود و تمام ظرفیت تولید 

به کار گرفته شود، هم برای اهالی تولید و هم برای کشور، خوب است. 

اشــاره

گو
گفت
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شــما در بازار رقبایی دارید که کار مشابه شما انجام می دهند و همان 
محصولات شــما را تولید می کنند؛ همه تولیدکنندگان در اصل، دور یک 
میز نشسته اند؛ و هر کدام از بازار سهمی دارند. این سهم باید مناسب 
باشــد چون اگر کمتر باشد دچار مشکل خواهد شد، سوال این است آیا 

سهم شما از بازار مشخص است یا خیر؟
بله! ســهم ما از بازار کاملا مشخص است اما گفتن عدد و رقم آن خیلی کار درستی 
نیست. در بازار نه تنها سهم ما که سهم هر کدام از تولیدکنندگان حاضر در بازار، میزان 

تولید، فروش و... کاملا مشخص است. 
منظورم این اســت در چنین بازاری رقابت به وجود می آید. با رقبا چه 

خواهید کرد؟
ما در این بازار یک حرف اصلی داریم، اینکه چیزی به نام رقیب نمی شناسیم؛ همه را 
همکار خود می دانیم و از حضور آن ها در بازار اســتقبال می کنیم؛ به این دلیل که تعدد 
تولیدکننــده را مطمئنا باعث افزایش کیفیت می دانیم. این یک اصل در اقتصاد اســت 
که  انحصار همیشــه باعث رانت و فقدان کیفیت می شــود. خوشبختانه در بازار پروفیل 

یو پی وی سی انحصار وجود ندارد.
بله در این بازار، نه تنها انحصار نیست بلکه از آن طرف برخی محصولات 
بسیار کم کیفیت هستند، یعنی شما در بازار، پروفیلی را می بینید که فقط 
یک قوطی اســت. برخی از کارشناسان اعتقاد دارند امثال رئال وین که 
محصولات استاندارد تولید می کنند، کم کاری کرده اند که این محصولات 

بازار را فراگرفته اند. شما این نظر را قبول دارید یا خیر؟
نــه به هیچ عنوان. بعید می دانم این نظر درســت باشــد. اینکه رئال وین محصولات 
استاندارد تولید می کند کاملا درست است اما به همان میزان هم بازار را پوشش می دهد 
اما واقعیت بازار این اســت هر محصولی با هر کیفیتی که تولید می شــود، بازار خودش 
را دارد. در این بازار محصولاتی بســیار با کیفیتی وجود دارد که بازار بسیار خوبی دارند 
و محصولاتی هم با کیفیت نازل وجود دارد. اما اینکه قرار باشــد وجود این کالا کنترل 
شود یکی از موضوعات اساســی، این است که باید نظارت ها در این حوزه بیشتر باشد. 

من معتقدم باید با این  محصولات مقابله شود. 
آنچه مشخص است، استاندارد همان طور که اطلاع دارید کف کیفیت 

است و باید بر آن تاکید کنیم؛ درست است؟ 
ببینیــد، ایــن را باید عرض کنم در ایران ما متاســفانه در برخی مــوارد کیفیت ها را 
ســطح بالا در نظر می گیرند که بسیاری از شرکت ها نمی توانند به این سطح از کیفیت 
برسند؛ نمونه  اش اســتانداردهای خودرو است که گاهی در اخبار می بینید فلان شرکت 
بســیار معتبر هم نمی تواند استاندارهای کشــور را پاس کند. درعین حال من معتقدم در 
برخی موارد هم انعطاف از خودمان نشان می دهیم و استاندارهای بسیار ضعیفی مصوب 
می کنیم. به هر حال به نظرم باید اســتانداردهایی درستی را در دست اجرا داشته باشیم 
و از آن مهم تــر باید نظارت هــا را افزایش داد و نه تنها در پروفیــل، که در پنجره نیز 

استاندارهایی را لحاظ کرد و بر آن ها نظارت دائم و مستمر داشته باشیم. 
فرض کنید من مشتری جدید هستم. از میان تعداد زیادی تولیدکننده 
در بازار اگر قرار باشد سراغ شما بیایم، باید ویژگی هایی داشته باشید. 

رئال وین چه ویژگی هایی دارد؟
ســوال شما را با یک سوال پاســخ می دهم که فضا را شفاف تر  کند. به نظر شما یک 

مشتری دنبال چه می گردد؟ 

کیفیت و قیمت؛ من به عنوان یک مشــتری تمایل دارم محصولی را 
باکیفیت بالا و قیمت کم در اختیار داشته باشم ...

دقیقــا! ما در رئال وین داریم همین موضوع را عملی می کنیم. یعنی در حال تولید 
محصولی باکیفیت بالا و قیمت مناســب و ارائه آن به بازار هســتیم. این موضوع نه 

تنها بحثی منفی نیست بلکه باعث پیشرفت مجموعه شده است. 
ما در شــانزدهمین نمایشــگاه بین المللی در و پنجره و صنایع 
وابســته آن در تهران هستیم. رئال وین با چه دستور کاری به این 

نمایشگاه آمده است؟ 
ما نه ســال مستمر است که در نمایشگاه شــرکت می کنیم. در طول این سال ها، 
هدف ما از حضور در نمایشــگاه به عنوان یک اولویت، برندســازی است و علاوه بر 
آن حضور ما در نمایشــگاه بر این اســاس طراحی شده که باعث دلگرمی مشتریان 
باشند. ما در نمایشگاه حضور پیدا می کنیم که برندمان شناخته تر شود و بخشی از این 
تبلیغات وجود محصولات با کیفیت رئال وین است. نمایشگاه به ما کمک می کند که 

این ویژگی ها سینه به سینه به گوش تمام صنعت برسد.
اینکه شــیوه های نوین هم برای کار شــما قابل اجرا است یا خیر 
بحث من نیست اما سوال این است با همین تعریفی که از حضور در 

نمایشگاه دارید، نتیجه مناسبی گرفتید؟
بله خدا را شکر، نتیجه بسیار خوب بود. اما درباره شیوه های دیگر غیر از نمایشگاه 
که می فرمایید، هزینه بســیار بالایی دارد و هزینه تمام شــده محصولات را افزایش 

می دهد که مغایر باسیاست های ما در رئال وین است. 
همانطور که گفتید نه ســال متوالی در نمایشگاه حاضر هستید؛ این 

نمایشگاه را چطور دیدید؟
متاسفانه یکی از ایرادات اصلی این نمایشگاه، هزینه های فوق العاده بالای آن بود. 
ما اعتراضاتی هم در این زمینه داشــتیم که هر جا هم گله کردیم و شکایت داشتیم، 
کسی حرف ما را نشنید و حرفمان به جایی نرسید. شما در کشوری هستید که در آغاز 
سال، نام »جهش تولید با مشارکت مردم« برایش انتخاب شده است. حالا سوال این 

است آیا با این شرایط چنین شعاری محقق خواهد شد؟ من بعید می دانم.
سوالات من تمام شــد. اگر مطلبی باقی مانده که به نظر شما باید 

می پرسیدم یا نکته قابل تاکیدی وجود دارد، بفرمایید...
اول اینکــه از مجموعــه پنجره ایرانیان تشــکر می کنم. دومــا تاکید من همان 
هزینه های بالای نمایشــگاهی است که باید برای آن فکری کرد و بدتر از آن پاسخ 

ندادن مسئولان به شکایت های تولیدکنندگان 

گو
گفت


